



Vergadering: 9 Maart 2020

Aanwezig: Cees Rutsen, Aad Kramer, Peter Fennema, Elli Ruijter, Willy Schipper

Afwezig: Hans Verheggen, Jacco Stuijvenberg, Jeroen Koomen

Gasten: Guido Schipper, Harry Piket, Lars Dignum, Peter Vlam, Leo Borst

1. **Opening** : Elli opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom
2. **Mededelingen**: Deze zijn er niet.
3. **Notulen van vergadering d.d. 20-01-2020**: worden zonder opmerkingen vast gesteld en zullen worden verzonden.
4. **To do list n.a.v. notulen d.d. 20-01-2020**: Willy is vergeten naar de bijeenkomst van Dorpswerk in Waarland te gaan. Lars en Guido praten ons bij over deze bijeenkomst. Verder zijn alle zaken afgewerkt. Guido komt nog terug over het onderhoud van het Kramer Bruggetje. Aad meldt dat er i.v.m. de nattigheid geen nieuwe fruitbomen zullen worden geplant dit jaar bij het plukveld. De verkeersborden van de omleiding in november liggen ondanks diverse meldingen nog achter het publicatie bord.
Willy zal hulp vragen aan Jeroen voor het plaatsen van de documenten in Google drive.
5. **Ingekomen en Uitgaande post; ingekomen**:
 - Uitnodiging om beeldvormende Participatie bijeenkomst bij te wonen op 20 april door seniorenpartij. Daarvoor moeten wij onze vergadering verzetten.
 - Uitkomsten week van de Omgevingsvisie werksessies 11 en 16 maart. Willy gaat 16 maart heen.
 - Verzoek om financiële bijdrage te leveren voor Wombat elektrische strand rolstoel. Hier zal geen gehoor aan worden gegeven.
 - Concept RES Noord Holland Noord Duurzaam Leefbaar
 - Alternatief Leefbaar en Duurzaam Kritisch Platform ontwikkeling windenergie
 - Verslag van Peter Fennema beeldvormende bijeenkomst Landschapsanalyse en Regionale Energie Strategie d.d. 03-02-2020
 - Mail Ria Slijboom in hoeverre Dorpsraad is betrokken bij actie groep polder F. Dorpsraad is niet betrokken of betrokken geweest bij deze actie groep. Aad Kramer is op persoonlijke titel wel lid van deze groep. Dus medestanders van deze actie groep kunnen zich daarbij aansluiten.
 - Persbericht Gemeente inzake participatie inwoners en dorpsraden .
 - Onze reactie op de concept woonvisie zal worden verwerkt en meegenomen.
 - Aanmelding Ria Slijmboom voor hulp bij onderhoud Pluktuin. Willy zal antwoorden.
 - Nieuwsbrief Dorpswerk met daarin de omgevingsverordening van de provincie waarvoor tot 10 april zienswijzen kunnen worden ingebracht. Elli Willy en Peter zullen hier even induiken.
Uitgaand: Zowel door Elli als door Willy zijn diverse ingekomen mails beantwoord.
6. **Gevaarlijke kruising Grote Sloot Burgerweg**. Op 28 februari hebben Cees Aad en Elli samen met Anton Munniks van de gemeente de situatie daar bekeken en ook gesproken over het alternatief voor de straat juwelen op de Burgerweg. Anton zal het neerleggen bij de Asset Manager. 12 maart heeft hij daarmee overleg. En hij zal daar komende week het resultaat terug koppelen naar Elli. Ook Guido houdt de vinger aan de pols.



Dorpsraad Burgerbrug

NOTULEN

Ook is aangegeven dat de bebouwde kom borden nog steeds missen op de Burgerweg aan de westzijde van het dorp. Het voetpad langs de Grote Sloot ter hoogte van Welgelegen moet worden aangepakt. Wie moet dat verzorgen de gemeente of hoort het nog bij de verantwoordelijkheid van de ontwikkeling van Welgelegen (William van Schie)? Guido pakt dit op.

7. **Veldbezoek 2020:** Op dit moment is er gezien de huidige contacten geen reden om een veldbezoek voor 2020 in te plannen.
8. **Terugblik op bezoek G.S. leden aan de Vlotbrug.** Het was een prima bijeenkomst met bijdragen van Bedrijvenver. Zuid Zijpe (Guustaaf Hoogland) Jelle Beemsterboer (gem. Schagen) Nancy Tesselaar (inwoner Burgervlotbrug) spreker namens Schuttevear (ver. voor binnenschippers) Elli namens de dorpsraad en Wim Kramer. De discussie tussen inwoners liep soms hoog op. De G.S. leden waren geïnteresseerd en droegen punten aan om de zaak op de provinciale agenda en begroting te krijgen en te houden. Niet te veel in eens willen maar met deelplannen komen. De Dorpsraad heeft nog steeds een neutraal standpunt inzake een nieuwe vaste oever verbinding. Maar vindt wel dat er hoe dan ook naar het achterland en dorp gekeken moet worden in het kader van de verkeersstromen. Ook zal er vanuit de provincie een visie moeten zijn voor de bereikbaarheid van oost naar west v.v. tot 2030 en verder. Ook het scheepvaart verkeer heeft in 2030 te maken met de uitbreiding naar cat. 4 schepen met de daarbij behorende maten en diepgang.
9. **Verslag Energie transitie deel van omgevingsvisie.** Door de provincie is de omgevingsverordening ter inzage gelegd tot 10 april kunnen hier ziens wijzen tegen ingebracht worden. Deze provinciale verordening zal gaan boven de gemeentelijke omgevingsvisie. We zullen in klein comité deze naast elkaar leggen en zien waar we eventueel zienswijze voor kunnen indienen. Willy zal Peter Verduin (OD Noord Holland Noord) nog om advies vragen.
10. **Aanmeldingen Pluktuin en hoe nu verder:** Ria Slijboom heeft zich hiervoor aangemeld. Willy heeft ook aangegeven wel te willen helpen. Aad zal de werkzaamheden voor de pluktuin coördineren. Maar eerst moet het wat droger worden!
11. **Reactie op ideeën voor de 2,= .**

Er zijn een aantal reacties gekomen op het idee voor de 2,= .

- Riet Deutekom heeft een bijdrage gevraagd voor het uitje van de Soos. Elli zal even heen gaan en horen wat er nodig is.
- Marijke Sneekes had een idee voor een gezamenlijke lunch voor alle bewoners in het dorp.

Aad kwam met het idee om 3 categorieën te maken:

- jongeren
- volwassenen
- ouderen

En vanuit die gedachte de aanvragen die gedaan worden honoreren. Willy zal een opzet maken naar aanleiding van aantal inwoners en leeftijden. Per 01-01-2020 zijn er 820 inwoners verdeeld in de volgende leeftijd groepen en aantallen:

0 -15 jaar	130
15-25 jaar	95
25-45 jaar	155
45-65 jaar	290
65 jaar +	150
Totaal	820

52.8 % mannen en 47.2% vrouwen, 330 huishoudens en 444 adressen.



Voorstel voor verdeling zal op volgende vergadering worden ingebracht met deze cijfers als basis.

12. **W.v.t.t.k.:** Elli doet verslag van de stand van zaken van het CPO project. Er is een projectmanager namens de Gemeente. De kandidaten zijn in overleg met Bouwend Waarland en opzoek naar een begeleider van het project. Er zijn schetsen gemaakt en er staat binnenkort een locatie bezoek gepland.
13. **Rondvraag: Leo** doet verslag van de reacties op de nieuwe vorm van de Brugpraat. Ze hebben veel positieve maar ook wat negatieve reacties ontvangen. Voorstel om nieuwe inwoners zich te laten voorstellen in de Brugpraat.
Aad meldt dat hij klachten heeft gekregen over de glijbaan op het zwanenplein. Deze glijdt niet meer zo goed. Hij zal dit melden in Fixie.
Peter V meldt dat er op 11 en 16 maart bijeenkomsten zijn voor de omgevingsvisie in het Regius College. Tevens meld hij dat er een nieuwe nieuwsbrief in de gemeente Schagen is, nl. <https://flessenpostuitschagen.nl/> daar kan men zich op abonneren en krijgt hem dan wekelijks in de e-mail. Aad vraagt ook nog naar de Jaarmarkt. Volgens Willy komt die er dit jaar nog wel maar zal dit nog bij Vincent navragen.
14. **Elli sluit de vergadering en we besluiten dat de volgende bijeenkomst niet op 20 maar op 13 april zal zijn. Dit blijkt 2^e paasdag te zijn . Nieuwe datum wordt na overleg 11 mei 2020.**